
 
 
Vragen over RIB 25 015 en RA 25 024 
 

1. Biedt deze uitvoeringsagenda in de ogen van het  college een duurzame aanpak ter 
voorkoming van een armoedeval?  

2. Welke maatregelen zijn hiervoor illustrerend?  
3. Wederom wordt bij de uitbreiding minimaregelingen gesproken over het uitbreiden 

van de beschikbaarheid van de ooievaarspas voor Oekraïners in financieel 
kwetsbare situaties. Deze doelgroep wordt nergens door de inwonersraad benoemd 
in hun rapport, maar er wordt voor deze pilot wel naar hun rapport verwezen. 
Waarom is voor die doelgroep gekozen?  

4. Wat maakt dat deze doelgroep hiervoor wel in aanmerking zou moeten komen en 
een 1-oudergezin of alleenstaande die net buiten de 130% norm valt niet?  

5. Waarom is er niet gekozen voor een bredere en inclusievere groep inwoners dan 
alleen gezinnen in de bijstand bij de pilot bijzondere overhield?  

6. De pilot kwijtschelding in natura is een mooi begin. Is er ook gekeken naar 
initiatieven zoals lekkernassuh in Den Haag en het concept timebank cc waar 
gewerkte uren (al dan niet  met vrijwilligerswerk) omgezet worden in credits waarmee 
weer inkopen gedaan kunnen worden? Ook voor mensen die geen schulden hebben, 
maar wel net (niet) rondkomen. https://lekkernassuh.org/  

7. De toekomst van Don Bosco is nog niet gegarandeerd, daarom de volgende vraag: 
Hoe gaan we actielijnen die uitgevoerd worden door Don Bosco voorzetten als hun 
toekomst niet meer in Rijswijk is? 

8. Is er in de ogen van het college gehoor gegeven aan de oproep van de raad om de 
inwonersraad nadrukkelijk te betrekken bij de uitwerking van deze 
uitvoeringsagenda?  

9. En hoe is dit dan gedaan? 
10. Kan de wethouder reageren op de brief van de inwonersraad?  
11. Heeft het college er vertrouwen in dat ook in de toekomst de inwonersraad betrokken 

zal blijven bij uitvoering van het gestelde beleid na alles wat is voorgevallen? 
12. In welke mate is de inwonersraad betrokken geweest bij de organisatie van de 

weggeef- en ruilmiddag afgelopen jaruari? 
13. Ook de adviesraad sociaal domein heeft wederom naar deze stukken gekeken en 

advies uitgebracht. Onze fractie ontvangt signalen uit de adviesraad dat zij er niet 
van op de hoogte waren dat er een inwonersraad was en een rapport met goed 
uitgewerkte ideeen over het bestrijden van armoede. Kan de wethouder uitleggen 
waarom de adviesraad sociaal domein niet het rapport van de inwonersraad heeft 
ontvangen en zij niet eens van het bestaan van de inwonersraad op de hoogte 
waren?  
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